
Holmestrand Rotaryklubb 
Programkomiteen 09/10 

 
Peismøte hos Runar Farnes den 8. februar 2010 kl. 1900. 
 
Tilstede:  Arne Martin Huseby 
  Timmy Breen Nilsen 
  Runar Farnes 
  Magne Aven 
 
Meldt forfall: Beint Saaghus 
  Alf Johan Svele 
  Arne Johan Bu 
  Terje Andersen 
 
Møteprogram: 
 
  Komitemøter. 

Vi planlegger peismøte for neste års komiteer i mai.  
 

       Møteprogram. 
  Vi gikk gjennom skjemaet over type programposter, men kom ikke frem til andre forslag. 
 
  Av programpostene som er nevnt er det brukt følgende retningslinjer: 

‐ 3 minutt på møter der det ikke er eksterne foredragsholdere. 
‐ 3 minutt Rotary en gang pr. måned. 
‐ Ego/Yrke inntil 6 møter. Medlemmer skal ha vært med 10 år eller 10 år siden siste 

foredrag. Unntak er dersom det har skjedd ting som er av interesse. 
‐ Provoserende innlegg til debatt. Inntil 4 møter. 
‐ Inntil 4 bedriftsbesøk. 
‐ Fellesmøte med HoOF vår og høst. 
‐ 3 til 4 møter med sosialt samvær på Ødegårdbua. 
‐ 3 peismøter. Ett på høsten og 2 på våren. Siste med påtroppende komité. 
‐ Finne eksterne foredragsholdere til minst 2 møter i måneden.   
  

    Forslag på temaer. 
‐ Johan Henrik Dahl har et stort nettverk. Av disse har han snakket med tidligere 

ambassadører Sten Lunbo og Eivind Berg. Sten Lundbo har en rekke temaer han kan 
foredra om. Av disse vil vi foreslå ”Korrupsjon” i mai. I juni vil vi foreslå ”EU og Norge”  av 
Eivind Berg.  

‐ Kan ”Fattigdommen” i Norge utryddes, dersom antall uføretrygdede skal reduseres? 
‐ Søke etter foredragsholder som har kompetanse på innvandring. Vi luftet noen 

innfallsvinkler:  
       Hvordan hadde vårt samfunn vært uten innvandrere? 
       Hvordan utnyttes kompetansen og hvordan oppleves det av de som kommer? 
       Hvordan opplever våre nye medborgere det norske samfunn? 
       Hvordan utnytter vi de med høyere utdannelse? 
‐ Sykelønnsordningen. 
‐ Pensjonsordningen 
‐ Sentralisering. Tømmes distriktene som medfører ledige boliger med tilsvarende økt 

press på boliger og infrastruktur rundt større byer.  



 
     
 
 
 
 
    Bedriftsbesøk: 

Posten, Borgeskogen. 
Elektroindustrien i Horten. 
Botne Skilt. 
 

Nye medlemmer. 
Vi kom ikke opp med nye navn, men var opptatt av at klubben ikke må vokse for enhver pris. 
 
Flere navn har vært foreslått, men en er usikker på hvem som står på listen. En oppdatert 
liste bør sendes ut. 
 
For at reflektanter/nye medlemmer skal trives er det viktig at både fadder og de øvrige 
medlemmer legger vekt på å følge de opp på møtene. 
 

Vi hadde en hyggelig og inspirerende kveld og takker for god servering. 
 

Magne Aven 
 


